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PROJEKT 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ nr L/23 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 30 maja 2023 r. 

 

 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram L, w VIII kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, sekretarz gminy – Joannę Kosińską, 

Miłosza Dzierżawskiego pełniącego obowiązki Skarbnika Gminy, Magdalenę Szcześniak 

pełniącą obowiązki Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pracowników urzędu 

gminy Ewelinę Waszak oraz Wojciecha Wąsikowskiego, sołtysów oraz Jana Błaszczyka 

dyrektora GOKu. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu, nieobecny radny Andrzej 

Waszak i radny Andrzej Dykon.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z XLIX Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami -  załącznik do niniejszego protokołu. 

Z pytaniem zwrócił się radny Piotr Kruszyna, prosił o wyjaśnienie czy zaplanowana 

kwota 30.000 zł na usunięcie folii rolniczej będzie wystarczająca na usunięcie tego co rolnicy 

wskazali w deklaracjach?  
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Wójt w odpowiedzi poinformował, że wniosek na usunięcie folii rolniczej złożony był 

na kwotę 32.400 zł co odpowiada usunięciu 60 ton. Po zweryfikowaniu złożonych wniosków 

dofinansowanie wyniesie 30.000 zł i zapewni zapotrzebowanie bieżące.  

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt więcej nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał.  

1) zmieniająca uchwałę Nr XLVI/280/22 Rady Gminy Topólka z 28 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu na 2023 rok. 

Zastępca Skarbnika Gminy – Miłosz Dzierżawski przedstawił projekt uchwały. 

Wójt zwrócił się do sołtysów, prosił o dokonywanie zmian w funduszu sołeckim i złożenie 

dokumentów do 12 czerwca. Kolejna sesja wstępnie zaplanowana jest na 22 czerwca po czym 

będzie dłuższa przerwa w związku z tym zmiany w funduszu sołeckim złożone po terminie 12 

czerwca będą uwzględnione w budżecie w późniejszym terminie.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr 

XLVI/280/22 Rady Gminy Topólka z 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 

2023 rok. 

Uchwała Nr L/304/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał  

2) w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. 

Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 

regulaminu określającego zasady handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Uchwała Nr L/305/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-4. Podjęcie uchwał  

3) zmieniająca uchwałę Nr XLVI/283/22 Rady Gminy Topólka z dnia 28 grudnia 2022 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na 

rok 2023. 
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p.o. Kierownik GOPS – Magdalena Szcześniak przedstawiła projekt uchwały.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami: „za” – 13 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniająca uchwałę Nr 

XLVI/283/22 Rady Gminy Topólka z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Topólka na rok 2023. 

Uchwała Nr L/306/23 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. Wójt w tym miejscu wskazał, że na poprzedniej sesji radny 

Tadeusz Piekarski zwrócił się z pytaniem odnośnie remontów cząstkowych dróg. Kwestia ta 

została omówiona w dzisiejszym sprawozdaniu.   

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się z prośbą o wykoszenie poboczy. Wójt poinformował, że  

wycięcie poboczy zostanie wykonane. Z uwagi na wiele zgłoszeń są one realizowane 

w kolejności napływu. Wójt prosił sołtysów i radnych o bieżący kontakt w tej  kwestii 

z referatem gospodarczym. Wójt prosił również o zgłaszanie do referatu gospodarczego miejsc, 

w których tworzą się zastoiska wodne o wyskarpowanie poboczy.  

Marek Linert poinformował że jego zgłoszenie wycięcia pobocza nie zostało zrealizowane. 

Wójt wskazał, że ta kwestia zostanie wyjaśniona. 

Wójt podkreślił, że jest to jubileuszowa 50 Sesja Rady Gminy. Podziękował Radzie, która 

proponując alternatywne rozwiązania w omawianych sprawach jest głosem rozsądku 

i motywatorem do działania. Zwrócił się również do sołtysów i wyraził uznanie za pracę 

i zaangażowanie w rozwój swoich sołectw. Podziękowania zostały skierowane także do 

pracowników Urzędu Gminy i stowarzyszeń działających na terenie gminy.  

Radnym został przekazany Raport o stanie Gminy Topólka za 2022 rok. 

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam       

L Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1045. 
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Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


